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Szanowny Pan 

Jakub Kwaśny 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

 

Wskazuje, iż jako Radny otrzymuję wiele sygnałów w sprawie: 

Wykonanie z Uchwały Rady Osiedla z dnia 25 września 2024 r. dotyczącej 

przeznaczenia środków finansowych na rok 2025, dwóch punktów 9 i 12 i wykonanie tych 

zadań w tym roku – 2024, które dotyczą: 

- Naprawa nawierzchni i infrastruktury sportowej na boiskach przy ul. Westerplatte 

18 – 5000 zł. 

- Oznakowanie poziomie i pionowe wraz z montażem odbojników gumowych na 

parkingu przy Domu Kultury Westerplatte 

Wykonanie tych zadań w roku 2024 zaprzestanie dalszej degradacji przestrzeni 

sportowej oraz uchroni samochody parkujące przy Domu Kultury przed uszkodzeniem. 

 

 

          Z wyrazami szacunku, 

 

Maciej Aleksander 
Radny Rady Miejskiej w Tarnowie 

 

 


